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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért vonták vissza a Hajógyári-sziget világörökségi 
jelöltstátuszát?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr! 

Az 1288/2019. (V.17.) számú kormányhatározat értelmében a Római Birodalom határai,  a dunai
limes  magyarországi  szakasza  elnevezésű  világörökségi  várományos  helyszínnek  az  Óbudai-,
ismertebb nevén Hajógyári-sziget nem képezi részét. Ez felettébb különös helyzetet eredményezett,
hiszen bizonyára Ön is birtokában van annak a történelmi tudásnak, ami igazolja, hogy az Óbudai-
sziget  az  egyik  legfontosabb  helyszíne  volt  az  egykori  alsó-Pannónia  provinciának.  A
kormányhatározat rendelkezése pedig még több kérdést vet fel, ha tudjuk, hogy 2016-ban éppen az
Ön kormánya döntött úgy, hogy a sziget képezze részét a világörökségi várományos helyszínnek.
Joggal merül fel a kérdés tehát, hogy mi történhetett, és joggal merül fel a kérdés azzal kapcsolatban
is, hogy mire készül egyáltalán a kormány a szigeten. Hivatalos indoklást egyelőre nem láttunk,
csupán intézkedésre hívta fel a miniszterelnökséget vezető minisztert.

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Kérem szíves tájékoztatását  arra  vonatkozólag,  hogy a kormánydöntés előtt  történt-e  egyeztetés
Óbuda-Békásmegyer  kerület  polgármesterével,  Tarlós  István  főpolgármesterrel,  az  UNESCO
szakembereivel,  vagy az  UNESCO-ba delegált  magyar  delegációvezetővel.  Kérem szíveskedjen
válaszolni: miért került le az Óbudai-sziget a világörökségi várományos helyszínről? Milyen tervei
vannak  a  kormánynak  a  szigeten?  Tisztelt  Miniszterelnök  úr,  kérem  szíves  tájékoztatását  arra
vonatkozóan,  hogy tárgyal-e  a  magyar  kormány befektetőkkel  a  sziget  déli  részének  beépítése
céljából, illetve Önnek van-e tudomása ilyen tárgyalásokról, egyeztetésekről?

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm. 
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